




4. Establir l'ordre del dia de l'Assemblea (10-3-19)
S'acorda de fer l'assemblea el dia 17 , perqué el 1 O coincideix amb la Transéquia.
Hora 12 del migdia , com en altres anys.
Proposta de l'ordre del día

1.- Lectura i aprovació, si s'escau, de l'acta anterior. 
2.- Estat de comptes 2018 i pressupost 2019 . 
3.- Actuacions realitzades durant l'any 2018 
4.- Actuacions previstes per l'any 2019. 
5.- lnformació de les propostes de l'OTP als pressupostos de l'Ajuntament. 

6.- Programació d'actes culturals realitzats el 2018 i proposta 2019. 
7.-Presentació i venda del llibre: Cabrianes, imatges per recordar. 

8.-lniciativa del jovent de Cabrianes per autogestionar-se. 

9.-Properes eleccions a alcalde pedani (26 de maig de 2019). 
10.-Suggeriments, propostes i preguntes. 

5. Assumptes sobrevinguts.

Edició llibre d'imatges antigues de Cabrianes. La sra. Lourdes Comallonga i el sr. 
Toni Leal compareixen a la reunió i ens informen de la proposta d'editar un llibre amb 
les fotos antigues en blanc i negre de la pagina web. Préviament es van escanejar les 
fotos de les persones que voluntariament les van deixar , a continuació es van fer 
fotocopies, pero el resultat no va ser l'esperat per la qualitat de les fotografies. Es va 
recórrer a la copisteria Sarrió que va fer unes mostres d'impressió a partir de les fotos 
digitalitzades i amb una bona qualitat �el paper, el resultat ens el mostren a tots els 
assistents i ens sembla molt bé. 

S'acorda de tirar endavant el projecte , la tapa es fara amb paper brillant , el preu de 
cada llibre si es fa un tiratge de 50 exemplars sera inferior a 23,61€. L'import 
d'avarn;ament de la impressió anira a carrec de l'AW de Cabrianes, es retornara un 
cap es venguin el llibre. També s'aprofitara que el mes de man; es fa l'assemblea de 
l'OTP per fer la presentació. 

Proposta formar part del consell escolar de l'escola Els Pins. Oriol Ribalta, alcalde 
pedani, es va reunir amb membres de la Junta de l'AMPA de l'escola, van parlar de la 
necessitat de relació i coordinació i van propasar que un membre de l'OTP formi part 
del Consell Escolar del centre, del consell escolar municipal i al consell escolar de la 
ZER. Es valora la proposta que l'OTP només tingui representació al consell escolar 
del centre i s'acorda de tornar a parlar-ne i que sigui la incorporació si de cas, pel curs 
vinent. 

6. Precs i preguntes

No n'hi ha. 

La propera reunió se celebrara el proper dilluns 11 de febrer de 2019. 

1 sense altres assumptes a tractar, s'aixeca la sessió per ordre de la Presidenta quan 
són les 21 :30 hores i s'estén la present acta, de)a' que com a Secretaria accidental en
dono fe. 
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